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Jednání pracovní skupiny Pacientské rady pro eHealth 

 

On-line: Anna Arellanesová, Michal Doležel, Klára Grammetbauerová, Robert Hejzák, 

Milan Jíša, Vlastimil Milata, Simona Zábranská 

Za OPP: Kristýna Jánišová 

 

Obsah jednání: 

 Informace o jmenování nového vedoucího pracovní skupiny pro eHealth 
 Výběr člena do nově vzniklého Výboru pro umělou inteligenci ve zdravotnictví 
 Diskuse  

 

Kristýna Jánišová, tajemnice pracovní skupiny Pacientské rady pro eHealth, uvítala členy 

pracovní skupiny na jednání a představila jim plánovaný obsah setkání. 

Informovala členy o ukončení Edity Müllerové na pozici vedoucí pracovní skupiny 

z důvodu pracovního vytížení a představila nového vedoucího pracovní skupiny pana 

Vlastimila Milatu, který byl zvolen na zasedání Pacientské rady, která se uskutečnila 24. 

září 2024. 

Vlastimil Milata přešel k druhému bodu jednání, a to výběru člena do nově vzniklého 

Výboru pro umělou inteligenci ve zdravotnictví, který byl zřízen jako poradní orgán 

Digitálního zmocněnce Ministerstva zdravotnictví a jehož hlavním cílem je podpora 

efektivní a bezpečné implementace umělé inteligence (AI) do českého zdravotnického 

systému. Po proběhlé diskusi pracovní skupiny bude s nominací osloven pan Stanislav 

Pekárek a jako jeho zástupce bude oslovena Edita Müllerová. 
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Dále se pracovní skupina shodla na termínu jednání, a to 5. prosince od 15:00 formou 

on-line.  

Obsahem plánovaného jednání bude: 

 Představení prezentace od pana Foltýna, která byla představena Pacientské radě 
na zasedání 24. září 

 Informace o proběhlé konferenci od pana Doležela 
 Návrh okruhu témat, kterými se bude pracovní skupina zabývat 

Vlastimil Milata poděkoval členům za účast na tomto jednání a se všemi se rozloučil. 

 


